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Protokół Nr X.2015 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 09 lipca 2015 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:00                                                              czas zakończenia: 14:45 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 
 

 X Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 09 lipca 2015 r. o godz. 13.00 

w Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

Stegna Pani Brygida Drągowska. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał. Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 12 radnych 

(nieobecna Radna Gabriela Danelska, Radna Magdalena Haftkowska, Radna Jolanta 

Kwiatkowska). 

 

Przywitała zaproszonych gości:  

 

1. Henryk Pszczoliński - Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Dworze 

Gdańskim; 

2. Roman Pawłowski – Radny Powiatu Nowodworskiego; 

3. Izabela Grudniewska – Dyrektor GOK w Stegnie; 

4. Lucyna Gręda – Kierownik GOPS w Stegnie. 

 

Ponadto przywitała uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska, 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski, Skarbnik Gminy Pani Dorota Witkowska, Sekretarz 

Gminy Pani Elżbieta Zych, Sołtysów Sołectw w Gminie oraz przybyłych mieszkańców. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

  Na sekretarza obrad Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnej 

Pani Agnieszki Kleczewskiej, która wyraziła zgodę. 

 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Na obrady X Sesji Rady Gminy dołączyła Radna Gabriela Danelska, od tego momentu 

obecnych 13 radnych. 
 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – stwierdziła, iż wszyscy Radni otrzymali 

zawiadomienie o terminie i miejscu zwołanej sesji wraz z porządkiem obrad oraz materiałami. 

Zapytała czy są uwagi do przedłożonego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego w Malborku. Wyjaśniła, że w ustawowym terminie tj. do 30 czerwca nie 

wpłynęła żadna kandydatura, w związku z powyższym powoływanie zespołu jest bez 

przedmiotowe. 



 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – poddała pod głosowanie powyższy 

wniosek. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za wycofaniem projektu uchwały głosowało 13 radnych. 

Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad. 

 

Więcej uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono.  

  

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała porządek obrad X Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z VIII i IX Sesji Rady Gminy.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie  z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stegnie za 2014 

rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1. utworzenia na obszarze Gminy Stegna odrębnego obwodu głosowania dla 

przeprowadzenia referendum ogólnokrajowego zarządzonego na dzień 6 września 

2015r.; 

8.2. wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości nr 562/36 

położonej w miejscowości Stegna; 

8.3. wyrażenia zgody na sprzedaż działki w miejscowości Rybina o nr 199 w drodze 

przetargowej; 

8.4. zniesienia formy ochrony prawnej drzewa uznanego za pomnik przyrody; 

8.5. uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna; 

8.6. przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Stegna na lata 

2016-2026; 

8.7. wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej dotyczącej współpracy jednostek 

samorządu terytorialnego w ramach Żuławskiego Obszaru Funkcjonalnego; 

8.8. podziału sołectwa Bronowo na dwa odrębne sołectwa Bronowo i Wiśniówka; 

8.9. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje.       

 

 

Ad. Pkt. Nr 4.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Radni mieli możliwość zapoznania się z 

protokołami. 

Zapytała czy są jakieś uwagi odnośnie protokołu z VIII Sesji Rady Gminy Stegna z dn. 

21.05.2015 r.  

 

Uwag do protokołu Nr VIII.2015 z Sesji Rady Gminy z dnia 21.05.2015 r. nie zgłoszono, 

więc Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 



Obecnych na sali 13 radnych. Protokół został przyjęty 12 głosami za przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – zapytała czy są jakieś uwagi odnośnie 

protokołu z IX Sesji Rady Gminy Stegna z dn. 10.06.2015 r.  

 

Uwag do protokołu Nr IX.2015 z Sesji Rady Gminy z dnia 10.06.2015 r. nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Protokół został przyjęty 13 głosami za.  

 

Ad. Pkt. Nr 5. 
 

Radni złożyli następujące interpelacje i zapytania: 

 

Radna Gabriela Danelska (interpelacje pisemne): 

1. Jak wygląda sytuacja pobierania opłaty targowej w miejscowościach Jantar, 

Mikoszewo oraz Stegna. Ile podmiotów uiszcza taką opłatę. Czy sprawdza to Straż 

Gminna czy nie ma takiej potrzeby. Czy „warzywniak” stojący na terenie GS-u (za 

targowiskiem gminnym) płaci opłatę targową. 

2. Czy pobierana jest opłata za zajęcie pasa drogowego, w szczególności chodzi tu o 

różnego rodzaju reklamy. 

3. Czy podejmowane są jakieś działania w stosunku do podmiotów handlujących na 

chodnikach. 

 

Radna Dorota Chojna : 

1. Czy została przygotowana opinia prawna w sprawie możliwości skrócenia ciszy 

nocnej, Radni otrzymali wniosek od podmiotów gospodarczych o podjęcie takich 

działań, z uwagi na to, że Stegna jest miejscowością turystyczną, więc byłoby to 

zasadne, ale Radni chcieli przed podjęciem decyzji poznać opinię prawną.  

 

Ad. Pkt. Nr 6. 
 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 10.06.2015 r. – 08.07.2015 r. 

przedstawił  Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski. 

 

Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawie: 
1. powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego 

w Malborku;  

2. utworzenia na obszarze Gminy Stegna odrębnego obwodu głosowania dla 

przeprowadzenia referendum ogólnokrajowego zarządzonego na dzień 6 września 

2015r.; 

3. wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości nr 562/36 

położonej w miejscowości Stegna; 

4. wyrażenia zgody na sprzedaż działki w miejscowości Rybina o nr 199 w drodze 

przetargowej; 

5. zniesienia formy ochrony prawnej drzewa uznanego za pomnik przyrody; 

6. uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna; 

7. przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Stegna na lata 

2016-2026; 



8. wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej dotyczącej współpracy jednostek 

samorządu terytorialnego w ramach Żuławskiego Obszaru Funkcjonalnego; 

9. podziału sołectwa Bronowo na dwa odrębne sołectwa Bronowo i Wiśniówka; 

10. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano następujące Zarządzenia :  

1. Zarządzenie Nr 97/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 11.06.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

2. Zarządzenie Nr 98/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 12.06.2015 r. w sprawie 

wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia z tego tytułu udziałów w Centralnym 

Wodociągu Żuławskim Sp. z o. o. w Nowym Dworze Gdańskim. 

3. Zarządzenie Nr 99/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 16.06.2015 r. w sprawie ustalenia 

wyników przeprowadzonych konsultacji społecznych dotyczących podziału sołectwa 

Bronowo na dwa sołectwa Bronowo i Wiśniówka. 

4. Zarządzenie Nr 100/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 16.06.2015 r. w sprawie 

wyznaczenia administratora bezpieczeństwa informacji oraz zastępców administratora 

bezpieczeństwa informacji w Urzędzie Gminy w Stegnie. 

5. Zarządzenie Nr 101/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 17.06.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

6. Zarządzenie Nr 102/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 17.06.2015 r. w sprawie 

powołania Komisji odbiorowej do przeprowadzenia odbioru końcowego prac 

związanych z Umową nr 3/II/2015 z dnia 08.05.2015 r. dla zadania pn. „Przebudowa 

istniejącego boiska sportowego, wykonanie boiska treningowego oraz wyposażenie 

boisk”. 

7. Zarządzenie Nr 103/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 18.06.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

8. Zarządzenie Nr 104/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 22.06.2015 r. w sprawie 

archiwizacji dokumentów z wyborów do organów jednostek samorządu terytorialnego 

przeprowadzonych w dniu 16 listopada 2014 r. 

9. Zarządzenie Nr 105/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 23.06.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

10. Zarządzenie Nr 106/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 25.06.2015 r. w sprawie zmiany 

Zarządzenia Nr 75/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 15 maja 2015 r. 

11. Zarządzenie Nr 107/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 30.06.2015 r. w sprawie 

powołania Komisji do przeprowadzenia kontroli i nadzoru nad uprawami konopi 

włóknistych na terenie Gminy Stegna w 2015 r. 

12. Zarządzenie Nr 108/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 02.07.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

13. Zarządzenie Nr 109/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 02.07.2015 r. w sprawie 

wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia z tego tytułu udziałów w kapitale 

zakładowym Pętli Żuławskiej Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Elblągu. 

14. Zarządzenie Nr 110/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 03.07.2015 r. w sprawie 

organizacji akcji kurierskiej na terenie Gminy Stegna oraz organizacji 

rozplakatowywania obwieszczeń o stawieniu się do czynnej służby wojskowej. 



15. Zarządzenie Nr 111/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 06.07.2015 r. w sprawie 

ogłoszenia I przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych oznaczonych nr 170/6-8 położonych w miejscowości Jantar i 

oznaczonych nr 92/11-13 położonych w miejscowości Świerznica stanowiących 

własność Gminy Stegna przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargowej oraz 

powołania komisji do przeprowadzenia przetargu. 

W zakresie spotkań: 

1. Udział w koncercie pianistycznym zorganizowanym przez Gminny Ośrodek Kultury w 

Stegnie; 

2. Spotkania z dyrektorami szkół; 

3. Spotkania z radnymi gminy Stegna; 

4. Spotkanie z projektantem zejść przyplażowych; 

5. Udział w przetargu na sprzedaż działek gminnych; 

6. Udział w Zgromadzeniu Wspólników Spółki „Pętla Żuławska” ; 

7. Spotkanie z mieszkańcami miejscowości Jantar w sprawie uzgodnień dokumentacji 

projektowej dróg w zakresie przejęcia gruntów na majątek gminny; 

8. Podpisanie umowy na odbiór odpadów stałych z terenu gminy z wykonawcą wyłonionym 

w drodze przetargu publicznego; w wyniku przeprowadzonego przetargu usługi wywozu 

odpadów nadal będą świadczone przez konsorcjum 3 firm czyli Zakład Gospodarki 

Komunalnej, Przedsiębiorstwo Robót Sanitarno Porządkowych oraz Przedsiębiorstwo 

Usług Komunalnych „COMPLEX”, umowa zawarta została na okres 01.07.2015 r. – 

30.09.2017 r., kwota poprzetargowa to 1.092.989,78 zł i jest to o 519.465 zł taniej niż 

poprzednio, w związku z powyższym podwyżki opłaty w najbliższym okresie nie 

przewiduje się. Pojemniki na odpady mają być systematycznie uzupełniane, wymieniane. 

Dodatkowo uwzględniono w specyfikacji przetargowej wyposażenie 3 aptek w pojemniki 

na leki i odpady medyczne. Zwiększona została częstotliwość odbioru, poprzednio było to 

2 razy, obecnie jest 4 razy w miesiącu w okresie wakacyjnym – miejscowości turystyczne; 

3 razy w miesiącu pozostała część gminy oraz pas nadmorski w miesiącu wrześniu, odpady 

selektywne 2 razy w miesiącu w okresie lipiec – wrzesień, popiół pozostaje bez zmian. 

Frakcje jakie będą odbierane od mieszkańców – odpady zmieszane, odpady selektywne: 

papier, szkło, tworzywa sztuczne. Dodatkowo na wniosek mieszkańców uwzględniono 

zmianę związaną ze zbiórką odpadów wielkogabarytowych, nie będzie to wyglądało tak 

jak w chwili obecnej poprzez zwózkę materiałów do miejsca wyznaczonego, w związku z 

tym, iż było bardzo dużo podrzutów materiałów, które się nie kwalifikują i gmina musiała 

ponosić za ich wywóz dodatkowe koszty, w związku z tym przyjęto inny sposób 

odbierania tych odpadów poprzez wystawienie ich przed posesję, odebrane zostaną tylko te 

odpady, które się kwalifikują. Odpady dostarczane będą na stację przeładunkową w 

Stegnie przy ul . Gdańskiej 2. Punkt jest już oznakowany na drodze wojewódzkiej jak 

również na terenie Przedsiębiorstwa Komunalnego „Mierzeja”. Zebrany popiół będzie 

bezpośrednio oddawany do ZUOS w Tczewie.  

9. Udział w Walnym zebraniu Spółdzielni Socjalnej „Serwis Partner”; 

10. Udział w Targach Rolnych zorganizowanych przez Ośrodek Doradztwa Rolniczego w 

Starym Polu; 

11. Udział w gminnych zawodach pożarniczych i wręczenie nagród dla zwycięskich drużyn 

Ochotniczych Straży Pożarnych w których udział wzięły zastępy : OSP Stegna , OSP 

Tujsk, OSP Stegienka, OSP Mikoszewo, OSP Bronowo oraz OSP Jantar; 



12. Spotkania z dzierżawcami targowiska gminnego w sprawie odszkodowań za dzierżawę 

punktu na targowisku; 

13. Spotkanie z prezesem UKS „Morze” w sprawie prac na boisku gminnym; 

14. Udział w zakończeniu roku szkolnego 2014/2015 w zespołach szkół; 

15. Udział w otwarciu regat trzech marszałków organizowany przez Burmistrza Krynicy 

Morskiej; 

16. Spotkanie z właścicielami działek przyległych do drogi gminnej w sprawie jej budowy z 

uwagi na jedyny prawem wyznaczony dojazd do działek wzdłuż drogi gminnej w 

miejscowości Rybina; 

17. Spotkanie z kierownikiem zarządu dróg śródlądowych w sprawie zalegalizowania 

inwestycji gminnych na wodach RZGW; 

18. Spotkanie z przedstawicielami instytucji opiniujących parki kulturowe zorganizowanym 

na wniosek Starosty Nowodworskiego, odbyło się ono w Urzędzie Gminy Stegna; 

19. Spotkanie z prawnikami i prezesem firmy FLEWOPOL oraz sołtysami dotyczącymi 

budowy  farmy wiatrowej; 

20. Udział w przetargu dotyczącym sprzedaży działek gminnych w miejscowościach : 

Mikoszewo, Junoszyno, Stegna; 

21. Udział w uroczystościach 60-lecia OSP Mikoszewo; 

22. Spotkania z sołtysami w sprawach bieżących realizacji funduszu sołeckiego; 

23. Spotkanie z właścicielami działek w miejscowości Jantar dotyczących uregulowania 

spraw drogowych na działkach prywatnych; 

24. Udział w warsztatach GOM dotyczącym realizacji zadań w okresie programowania 2014-

2020; 

25. Udział w rozprawie sądowej dotyczącej  mobbingu z zakresu prawa pracy z roku 2014, w 

której gminę Stegna reprezentuje radca prawny; 

26. Przygotowanie imprez : „Mistrzostw Świata w Poławianiu Bursztynu”, które odbędą się w 

dniach 11-12 lipca tego roku na plaży w Jantarze; 

27. Przygotowanie imprezy masowej  „Lato z Radiem”, która odbędzie się w dniu 19 lipca 

2015r. 

28. Bieżąca korespondencja z instytucjami podlegającymi Urzędowi Gminy w Stegnie w 

zakresie udzielanej pomocy społecznej, imprez kulturalnych; 

29. Interwencje w zakresie instalacji elektrycznej na gminnym targowisku zrealizowanym w 

programie „Mój Rynek” w zakresie instalacji elektrycznych z podmiotami wynajmującymi 

boxy oraz prezesem Naczelnej Organizacji Technicznej NOT w sprawie wykonania 

ekspertyzy technicznej w zakresie instalacji elektrycznych jak i opinii dotyczącej wyceny 

zrealizowanego targowiska gminnego w ramach projektu „Mój Rynek”; 

30. Udział w festynie strażackim w Drewnicy; 

31. Spotkanie z wykonawcą inwestycji CPN PKN ORLEN w sprawie pomocy związanej z 

zakończeniem realizacji inwestycji; 

32. Udział w zawodach wędkarskich o Puchar Wójta Gminy Stegna zorganizowanych na 

Wiśle Królewieckiej; 

33. Udział w Turnieju Sołectw w Junoszynie. 

 



Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – zapytała czy Radni mają pytania do 

złożonego sprawozdania. 

Radny Mariusz Ogrodowski – poprosił o rozszerzenie pkt. 12 dot. wypłaty odszkodowań za 

dzierżawę na targowisku gminnym,  pkt.  29 dot. interwencji w zakresie instalacji 

elektrycznej na gminnym targowisku oraz pkt. 31 dot. spotkania z wykonawcą inwestycji 

CPN PKN ORLEN. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że kwestia wypłaty odszkodowań 

wpłynęły dwa wnioski, dzierżawcy nie mogą realizować przedmiotu umowy swojej 

działalności w związku ze słabą mocą energetyczną, w związku z czym żądają 

odszkodowania. 

Co do punktu dotyczącego interwencji miało to miejsce w dniu obchodów 60-lecia OSP 

Mikoszewo, otrzymał telefon i udał się na targowisko gminne, na miejscu okazało się, że 

uszkodzeniu uległ bezpiecznik główny poza boksem i cały obiekt został odcięty od zasilania 

energetycznego. Nastąpiła konieczność wezwania elektryka, który uruchomił to zasilanie, jak 

do tej pory nic podobnego się nie wydarzyło. Pracownicy zostali poinformowani, aby nie 

włączać czajników elektrycznych itp.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – rozumie, że strawy dotyczą energii elektrycznej, czy 

zrobiono coś w kierunku zwiększenia mocy na tym obiekcie, rozumie, że jest to związane z 

przerobieniem tego wadliwego obiektu. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że w chwili obecnej trwa wymiana 

korespondencji z Urzędem Marszałkowskim, wystąpiliśmy z wnioskiem o możliwość 

przebudowy instalacji elektrycznej, na który otrzymaliśmy taką wymijającą odpowiedź, że 

jest taka możliwość, ale wiąże się ona ze zwrotem środków.  

Wystąpiliśmy również do Energii o zwiększenie mocy. Przyznana została już zwiększona 

moc, obecnie jest to kwestia podpisania aneksu do umowy, ale wiąże się to ze zmianą 

dokumentacji projektowej instalacji elektrycznej. 

Państwo Radni na ostatniej sesji podjęli decyzję o zmianie planu kontroli i inwestycja ta 

będzie przedmiotem kontroli Komisji Rewizyjnej. Zostanie wystosowane pismo do Naczelnej 

Organizacji Technicznej w Gdańsku w celu wykonania ekspertyzy dotyczącej zakresu 

niezbędnego jaki będzie musiał być wykonany, aby dostosować targowisko do całorocznego 

użytkowania. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – rozumie, że koncepcja jest taka iż należy jak najszybciej 

przebudować to targowisko, aby dostosować je do użytkowania bez względu na poniesienie 

kosztów. 

 

Radna Dorota Chojna – poprosiła o rozszerzeniu pkt . 4 - Spotkanie z projektantem zejść 

przyplażowych oraz pkt. 19 - Spotkanie z prawnikami i prezesem firmy FLEWOPOL oraz 

sołtysami dotyczącymi budowy  farmy wiatrowej 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – uzupełniając odpowiedź Zastępcy Wójta na zapytania 

Radnego Mariusza Ogrodowskiego wyjaśniła, że termin realizacji umowy stacji CPN mija z 

dniem 20 lipca, wykonawca zwrócił się z prośbą o pomoc przy załatwianiu spraw związanych 

z odbiorami, oczywiście zwróciła się z takimi wnioskami i prośbami do Nadzoru 

Budowlanego. Wstępnie wszystkie terminy są już ustalone.  

Odpowiadając Radnej Dorocie Chojna odnośnie spotkania z projektantem zejść na plażę 

wyjaśniła, że była podpisana umowa, która jest cały czas w trakcie realizacji, a termin umowy 

już minął. Projektanci zostali wezwani do wyjaśnienia przyczyny tych wszystkich opóźnień. 



Zadeklarowana została również pomoc. Będą naliczane stosowne kary z niewywiązania się z 

realizacji umowy. W tej chwili trwa faza uzgodnienia w Urzędem Morskim już po wszystkich 

poprawkach, czekamy na końcową dokumentację. W Jantarze nie było żadnych uwag, 

głównie chodziło o Stegnę, nie wyrażono zgody na zejście na stronę rybaków, co było 

wskazywane na etapie pierwszych konsultacji.   

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – z racje tego, że on uczestniczył w tym spotkaniu 

wyjaśnił, że spotkanie z prawnikami i prezesem firmy FLEWOPOL oraz sołtysami dotyczące 

budowy  farmy wiatrowej zorganizowane zostało przez firmę Flewopol, Urząd udostępnił 

wyłącznie salę. Przedstawiona została przez firmę sytuacja co mogliby zaoferować 

poszczególnym sołectwom. Przedstawili też sprawę uchylenia Uchwały Rady, która była 

podjęta w ubiegłym roku i skutków prawnych z tym związanych, poinformowali Wójta  

i Sołtysów, że będą wchodzić na drogę prawną dotyczącą wypłaty odszkodowań z tytułu 

poniesionych nakładów na realizację tej inwestycji. O dalszych informacjach będziemy Radę 

informować na bieżąco. Jest to kwestia sporna, o tym czy będziemy zmuszeni do wypłaty 

tego odszkodowania zdecyduje Sąd. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – uzupełniając wyjaśniła, że do podjęcia jakichkolwiek 

czynności można z chwilą kiedy plan zagospodarowania przestrzennego jest zatwierdzony i 

opublikowany.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – poprosiła o rozszerzenie punktu 18 dot.  

spotkania z przedstawicielami instytucji opiniujących parki kulturowe. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska wyjaśniła, że Starosta wyszedł  z inicjatywą utworzenia 

parku pod nazwą rzeki Tugi. Obejmowałby obszar całego Nowego Dworu Gdańskiego. 

Chodziłoby o uruchomienie wód rzeki Tugi poprzez połączenie z Gminą Stegna. Zostały 

przedstawione argumenty za i przeciw. Burmistrz Nowego Dworu Gdańskiego wypowiedział 

się w ten sposób, że widzi inne założenia dla miasta i gminy. Utworzenie takiego parku nie 

jest kwestią prostą. Najlepszym rozwiązaniem byłoby, aby zostało przygotowane jakieś 

opracowanie, które pokazywałoby plusy i minusy i przede wszystkim należałoby poznać 

opinię mieszkańców, a przede wszystkim Tujska, ponieważ dotyczyłoby ich to bezpośrednio. 

Było to pierwsze konsultacyjne spotkanie. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – uzupełniając dodał, że poinformowano nas iż 

wiąże się to z opracowaniem planu ochrony, opracowaniem planu zagospodarowania 

przestrzennego, wyznaczeniem osoby lub instytucji, która by tym zarządzała, są to koszty, 

które spadną na Gminę.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – dodała, że na tym spotkaniu powiedziała jasno, iż gminy 

nie stać na tworzenie i finansowanie kolejnej instytucji. Mamy już jedną taką instytucję, 

Spółkę Pętla Żuławska, która na razie może będzie nas kosztowała mniej bo dopiero do niej 

wchodzimy, ale przez 5 lat będziemy musieli to finansować. 

 

Radna Mirosława Komorowska – odnośnie Pętli Żuławskiej, poinformowała, że żeglarze i 

mieszkańcy się skarżą, iż toalety są zamknięte.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – zwróciła uwagę, aby temat ten 

pozostawić do punktu sprawy różne. 

 



Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – ustosunkowując się do wypowiedzi Radnej Mirosławy 

Komorowskiej powiedziała, że jest to nieprawdą, ponieważ została zawarta umowa na 

obsługę toalet, i jest to niemożliwe.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Pani Wójt ustosunkuje się do tej 

informacji w sprawach różnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zamknęła dyskusję odnośnie pkt. 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Pan Piotr Wiatr – zwrócił uwagę, że również zgłaszał swoją chęć 

zadania pytania w tym punkcie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wyjaśniła, iż opuścił on rękę i uznała, że 

została już udzielona odpowiedź na pytanie, które chciał skierować do Pani Wójt. 

Zasugerowała, że Sołtys może to zrobić w sprawach różnych. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.  Sprawozdanie  z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Stegnie za 2014 rok.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – zapytała czy są pytania bądź uwagi do 

przedłożonego sprawozdania. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła 

przedmiotowe sprawozdanie do wiadomości.   

 

Ad. Pkt. Nr 8.1.  projekt uchwały w sprawie  utworzenia na obszarze Gminy Stegna 

odrębnego obwodu głosowania dla przeprowadzenia referendum ogólnokrajowego 

zarządzonego na dzień 6 września 2015r. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

 

 



Przyjęto uchwałę Nr X/59/2015 

w sprawie  utworzenia na obszarze Gminy Stegna odrębnego obwodu głosowania dla 

przeprowadzenia referendum ogólnokrajowego zarządzonego na dzień 6 września 2015r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8.2.  projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości nr 562/36 położonej w miejscowości Stegna 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna, z uwagą czy nie jest 

konieczna opinia w tej sprawie Sołtysa Sołectwa. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – stwierdziła, że Sołtys Sołectwa Stegna 

opuścił salę, więc nie możliwości jej poznania. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – to radni zostali wybrani w wyborach i to im został 

powierzony mandat zaufania. Nie widzi konieczności opiniowania wszystkich takich małych 

rzeczy przez sołectwo. Nieruchomość ta zbywana jest w celu zapewnienia swobodnego 

dojścia do budynku stanowiącego własność wnioskodawców. Przy ważnych sprawach 

staramy się wysyłać taką informację o opinię Rad Sołeckich i Sołtysa. Materiały na Sesję są 

ogólnodostępne, Radny w imieniu mieszkańców, których reprezentuje może wnieść każdą 

uwagę. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zwrócił uwagę, że nie jest kwestia zrzucania 

odpowiedzialności, tak jak odczytała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie, natomiast uważa, że dodatkowo można by było poznać 

dodatkowe opinię, o czym mówi Statut, iż w sprawach ważnych dla Sołectwa należy się 

zwrócić o taką opinię. Nie traktujemy tego jako zrzucanie odpowiedzialności na Sołtysa. 

Swojego czasu poprzednia Wójt miała pomysł przeznaczenia pewnej działki w miejscowości 

pod budowę komisariatu policji, natomiast mieszkańcy życzyli sobie innego jej 

przeznaczenia, pod plac zabaw, nie zapytano w tej kwestii ich o zdanie. Uważa, że 

przyszłościowo dobrym rozwiązaniem byłoby zasięganie takiej opinii mieszkańców. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosek ten zostanie rozpatrzony na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.  

 



Przyjęto uchwałę Nr X/60/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości nr 

562/36 położonej w miejscowości Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8.3. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w 

miejscowości Rybina o nr 199 w drodze przetargowej 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna, z uwagą czy nie jest 

konieczna opinia w tej sprawie Sołtysa Sołectwa Rybina. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – poddała pod głosowanie wniosek 

Komisji Rewizyjnej o zapoznanie Radnych z opinią Sołtysa Sołectwa Rybina w sprawie 

sprzedaży działki Nr 199. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za wnioskiem opowiedziało się 13 radnych. 

 

Sołtys Sołectwa Rybina Józef Kogut – wnioskował już wcześniej, aby działkę tę 

przekształcić z działki rolnej na działkę budowlaną i wtedy przeznaczyć ją do sprzedaży, 

wpływy do budżetu byłyby większe, i to jest jego jedyna uwaga.  

 

Uwag radni do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie.  

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr X/61/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w miejscowości Rybina o nr 199 w 

drodze przetargowej 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8.4.  projekt uchwały w sprawie  zniesienia formy ochrony prawnej drzewa 

uznanego za pomnik przyrody 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinie odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 



Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie.  

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr X/62/2015 

w sprawie zniesienia formy ochrony prawnej drzewa uznanego za pomnik przyrody 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8.5. projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Stegna 

  

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Radna Dorota Chojna – zapytała, czy załączony do projektu uchwały wniosek jest odgórnie 

zlecony czy stworzony jest przez GOPS.  

 

Kierownik GOPS w Stegnie Pani Lucyna Gręda – odpowiedziała, że nie jest on określony 

odgórnie, został przygotowany na potrzeby GOPS-u na podstawie doświadczeń z lat 

ubiegłych, zawiera niezbędne informacje i pewne regulacje usprawnienia załatwiania spraw. 

 

Radna Dorota Chojna – we wniosku znajduje się pewna kwestia, na co zwrócił uwagę Pan 

Ogrodowski, iż jest zapis o wspólnym gospodarstwie domowym, gdzie jednak może 

znajdować się kilka budżetów. 

 

Kierownik GOPS w Stegnie Pani Lucyna Gręda – odpowiedziała, że jest to uzależnione od 

tego w jaki sposób zostaje to zadeklarowane przez wnioskodawcę. 

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie.  

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 



Przyjęto uchwałę Nr X/63/2015 

w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. pkt Nr. 8.6. projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Stegna na lata 2016-2026 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały  

i poddała pod głosowanie.  

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr X/64/2015 

w sprawie  przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Stegna na 

lata 2016-2026 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8.7. projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

partnerskiej dotyczącej współpracy jednostek samorządu terytorialnego w ramach 

Żuławskiego Obszaru Funkcjonalnego 

  

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna, przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały. 



Radny Wiesław Matusak – zapytał czy widząc już 16 członków ŻÓF wiadome jest jaka 

będzie wysokość składki członkowskiej dla Gminy Stegna. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że składka zostanie ustalona na Walnym 

Zebraniu Stowarzyszenia, na chwilę obecną nie jest ona ustalona. 

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – projekt uchwały został już odczytany 

więc kolejno poddała go pod głosowanie.  

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr X/65/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej dotyczącej współpracy 

jednostek samorządu terytorialnego w ramach Żuławskiego Obszaru 

Funkcjonalnego 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. pkt Nr. 8.8. projekt uchwały w sprawie  podziału sołectwa Bronowo na dwa odrębne 

sołectwa Bronowo i Wiśniówka 

  

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie.  

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr X/66/2015 

w sprawie podziału sołectwa Bronowo na dwa odrębne sołectwa Bronowo i Wiśniówka 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8.9. projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015

  

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 



Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie.  

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr X/67/2015 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska – odpowiedź na interpelacje zgłoszone przez Radną 

Gabrielę Danelską zostanie udzielona pisemnie. 
 

Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska – odnośnie zapytania Radnej Doroty Chojna w 

sprawie opinii prawnej odnośnie pism skierowanych do Radnych Gminy w sprawie ciszy 

nocnej poinformowała, że wystąpi o sporządzenie takiej opinii do Radcy prawnego. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – poinformowała, iż osoby, które chcą 

zabrać głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza 

obrad Radnej Agnieszki Kleczewskiej i wpisały się na listę mówców. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zarządziła 10 minutową przerwę. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska wznowiła obrady X Sesji Rady Gminy 

Stegna. 
 

Ad. pkt Nr. 10. Wolne wnioski i informacje.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska przekazała w kolejności zgłoszeń głos : 

 

Henryk Pszczoliński - Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Dworze 

Gdańskim – podziękował Przewodniczącej Rady za zaproszenie na dzisiejsze posiedzenie 

Rady Gminy. 

Wyjaśnił, że podczas ostatniej rozmowy telefonicznej przeprowadzonej z Panią Nowak został 

zobligowany do przedstawienia pewnych wyjaśnień i sprostowania swojej wypowiedzi na 

sesji w dniu 10.06.2015 r. 

Po ostatniej sesji zlecił kontrolę stanu sanitarno-epidemiologicznego posesji i pracownik 

jednoznacznie stwierdził, że żadnych uchybień w zakresie żywności i żywienia i niedopatrzeń 

w obiekcie nie ma. Dnia następnego zlecił kontrolę w temacie, który był poruszany w skardze 

Pana Kusego odnośnie stanu bezpieczeństwa obiektu. Pracownik udał się na posesję Pani 



Nowak gdzie jej nie zastał, był to piątek, dlatego dokonał kontroli w poniedziałek, w której 

również nie stwierdzono żadnych uchybień. W późniejszym czasie została wystosowana 

odpowiedź do Pana Kusego, że jego zastrzeżenia, uwagi czy skargi nie mają podstaw i nie 

stwierdzono żadnych nieprawidłowości.  

Wyjaśnił tok jego postępowania jako funkcjonariusza publicznego i w związku z powyższym 

obligują go pewnego rodzaju postępowania, działania jak i wszczynanie procedur 

wyznaczonych i wypisanych w ustawie o Państwowej Inspekcji Sanitarnej, w której w 

jednym z punktów jest w razie jakichkolwiek nieprawidłowości czy zagrożeń zdrowia i życia 

należy podejmować działania niezwłocznie. Taki był cały tok postępowania w tym temacie.  

W pierwszej rozmowie z Panią Nowak stwierdził, że żadnych uchybień nie ma i wyraził 

słowa przeprosin za zaistniałą sytuację. 

W związku z powyższym chciałby w obecności Państwa Radnych, zaproszonych gości , 

Sołtysów ponowić swoje przeprosiny, zwrócenie honoru i poszanowania dla Pani Nowak.  

 

Radny Wiesław Matusak – zwracając się do Wójt Gminy poinformował, że 14 czerwca 

odbyła się olimpiada wszystkich drużyn z terenu Powiatu Nowodworskiego, w której brała 

udział jednostka OSP w Tujsku i zajęła II miejsce po Krynicy Morskiej. 

Wspólnie z Prezesem Zarządu Gminnego a zarazem Radnym Zygmuntem Flejszar złożyli na 

ręce Wójt Gminy zdobyty podczas olimpiady oraz symboliczny strażacki licząc na to, że taki 

prawdziwy stanie w garażach jednostki OSP. 

Dodał, że drużyna otrzymała również bon o wartości 300 zł na zakup sprzętu sportowego. 

Podziękował OSP Krynica Morska za honorowe zachowanie i ugoszczenie reprezentantów 

naszej Gminy, a przede wszystkim za podzielenie się główną nagrodą.    

 

Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska – pogratulowała jednostce OSP Tujsk sukcesu. 

 

Henryk Pszczoliński -  uzupełniając swoją wypowiedź, poinformował, że po odbytej sesji 

Rady Gminy Stegna Pan Kusy jakoby zaszantażował go, że jeżeli nie poczyni jakichkolwiek 

czynności jest w stanie powiadomić Głównego Inspektora Sanitarnego w Warszawie jak i 

Wojewódzkiego Inspektora w Gdańsku. Odpowiedział, aby nie próbował go szantażować, 

ponieważ działania, które zostały podjęte zostały wykonane zgodnie z procedurą, a jeżeli 

złoży do którejkolwiek instytucji to i tak sprawa wróci do niego do ponownego rozpatrzenia, 

na tym telefony się urwały.  

 

Radna Gabriela Danelska – zapytała czy na plażach rozdawane są opaski identyfikacyjne, 

bo raczej tego nie widać. 

Zwróciła uwagę, iż w Gazetce Wczasowej brak jest mapy Junoszyna. 

Wnioskuje aby zrobić coś z zastałą wodą po opadach w Stegnie za ulicą Rycerką, ostatnio 

bardzo dużo osób czekało, aż przejadą samochody, aby móc swobodnie przejść, ponieważ 

zalewany jest również chodnik, nie wspominając już o ul. Rybackiej w Jantarze.  

Kolejne pytanie dotyczy tvmalbork, bardzo ubolewa, że nie była obecna w Junoszynie 

podczas turnieju sołectw, w Jantarze na Dniu Rybaka oraz w Mikoszewie. Nie wie od czego 

jest to uzależnione i kto o tym decyduje. 

 

Radna Bogumiła Duraj – powiedziała, że uzyskała informację z Zarządu Dróg 

Powiatowych, iż przez miejscowość Nowotna nie przejeżdża autobus szkolny w związku z 

tym może tam zostać położony próg zwalniający, taka sama sytuacja jest w miejscowości 

Tujsk. Sołectwo Bronowo wystąpiło w zeszłym roku o położenie progu zwalniającego przed 

świetlicą wiejską i odpowiedź wyglądała w ten sposób iż na tej ulicy nie można go położyć z 

uwagi na to, że tamtędy jeździ autobus z dziećmi.  

Zapytała czy jeżeli sołectwo ponowi swój wniosek czy Radni Gminy go poprą. 

 



Radny Wiesław Matusak – uważa, że Rada nie jest władna w tej sprawie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – uważa, że sołectwo powinno ponowić 

wniosek i zobaczymy jaka będzie odpowiedź. 

 

Radna Bogumiła Duraj – w związku z podziałem Sołectwa Bronowo chciałaby wnieść 

prośbę o zmianę nazwy miejscowości Wiśniówka. Zgodnie z tym jak powinno być. Wszędzie 

na tablicach wjazdowych i wyjazdowych jest Wiśniówka Gdańska. 

Na wczorajszej komisji zostało nam wyjaśnione, że prawidłowa nazwa miejscowości to 

Wiśniówka i tak też będzie nazywało się sołectwo, dlatego wnosi o zmianę tablic 

znajdujących się na wjazdach do miejscowości. 

 

Radna Mirosława Komorowska – odnośnie Pętli Żuławskiej, toalety są nieczynne i skarżą 

się zarówno mieszkańcy jak i osoby pływające, o 21 jest zamknięte, o 17 jest zamknięte, rano 

jest otwarte, ale po prostu jak się uda.  

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – odnośnie pytania Radnej Danelskiej w sprawie 

opasek wyjaśnił, że jak co roku opaski są roznoszone i wydawane. Jeżeli ich brakuje znajdują 

się one w informacji turystycznej i należy udać się do Pana Rafała Tokarskiego.  

Odnośnie Gazetki Wczasowej i braku mapy Junoszyna sam jest zdziwiony. Temat zostanie 

wyjaśniony. Wydawcą jest Lokalna Organizacja Turystyczna „Jantarowe Wybrzeże”.  

W sprawie opadów na ul. Rycerskiej, borykamy się z tą sytuacją od wielu lat, jest to problem. 

Mamy wstępną informację dotyczącą rozbudowy instalacji deszczowej ulicy Gdańskiej, jest 

podjęta uchwała przez Zarząd Województwa o rozszerzeniu zakresu budowy sieci 

deszczowej, od wysokości wjazdu na ul. Sportową. Zarząd Dróg Wojewódzkich złożył do nas 

wniosek w związku z rozpoczęciem procedury budowy o wycinkę drzew, które znajdują się w 

pasie drogowym. Ma nadzieję, że na jesień temat już będzie załatwiony. 

 

Odnośnie braku tvmalbork na poszczególnych imprezach w Gminie Stegna głos zabrała Pani 

Edyta Kozakiewicz – redaktor.   

Wyjaśniła, że umowa z tvmalbork przewiduje wszystkie ogłoszenia, przetargi , komunikaty, 

nagrywanie sesji Rady Gminy i dwóch wydarzeń w miesiącu, które odbywają się na terenie 

Gminy Stegna.  

Jak Pani Radna Danelska będzie uprzejma prześledzić newsletter Gminy Stegna, który jest 

rozsyłany do mieszkańców i osób, które się interesują wydarzeniami w Gminie Stegna to 

prosi zwrócić uwagę na to, że w ostatnim newsletterze znajduje się dużo więcej materiałów 

video niż przewiduje umowa. Redakcja stara się być więcej niż powinna, czego oczywiście 

umowa nie przewiduje. Jesteśmy do dyspozycji Gminy wtedy kiedy możemy. Natomiast 

jeżeli chodzi akurat o dzień, w którym odbywały się obchody 60-lecia OSP Mikoszewo 

sytuacja wyglądała następująco, nikt redakcji nie zaprosił, czyli nie koniecznie życzono sobie 

naszej obecności. Taka sama sytuacja była z OSP w Stegnie. Jeżeli nie ma informacji w 

innych nośnikach internetowych i nie dostaje zaproszenia to po prostu jej tam nie ma. W tym 

dniu plaże w naszej Gminie przyjęły maksymalną ilość turystów i my wszędzie tam byliśmy z 

kamerą. Wykonany został z tego materiał jak również z korków i trudnościach w ruchu.  

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – uzupełniając, powiedział, że jeżeli będzie taka 

potrzeba i będziemy renegocjować warunki umowy. Po drugie to na gospodarzu ciąży 

obowiązek przekazania informacji, w tym przypadku były to stowarzyszenia, w związku z 

powyższym prosimy o powiadamianie nas o fakcie, że trzeba zaprosić telewizję.  

 

Radna Gabriela Danelska – stwierdziła, że jest tu pewna niejasność, Pani Kozakiewicz 

najpierw mówi o dwóch wydarzeniach, później o zaproszeniach a Zastępca o negocjacji 



umowy. Jeżeli ona wystosuje zaproszenia a zostaną nagrane już dwa wydarzenia co w takiej 

sytuacji, ważniejsze jest zaproszenie czy decyzja Wójta. Organizatorem Turnieju Sołectw był 

GOK z Panem Rafałem Tokarskim. Myślała, że o obecności telewizji decyduje Wójt. Skoro 

potrzebne są zaproszenia to będziemy je teraz wysyłać. 

 

Pani Edyta Kozakiewicz – jeżeli np. są Mistrzostwa w Poławianiu Bursztynu to jest to 

jednoznaczne, że na takiej imprezie musimy być. Jeżeli w tym momencie odbywa się 

jednocześnie wydarzenie w Junoszynie to oczywistym jest, że pojedziemy na Mistrzostwa. 

Jeżeli jest takie zaproszenie i jest takie zapotrzebowanie to jak najbardziej jest do dyspozycji 

drugi dziennikarz, który w związku z zapotrzebowaniem waszej Gminy przyjedzie.  

 

Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska – wyjaśniła, że było sygnalizowane iż na Turnieju 

Sołectw powinna być telewizja, Pani Kozakiewicz zjawiła się już po odbytych zawodach. 

Umowa stanowi o tym, że jeżeli w miesiącu nie ma wydarzeń albo nie są one nakręcone to 

wówczas są one przenoszone na inny termin i muszą być uzupełnione.  

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – odnośnie zapytania Radnej Duraj powiedział, że 

Sołectwo powinno ponownie zwrócić się do właściciela drogi, którym jest Powiat 

Nowodworski o możliwość zamontowania spowalniaczy. 

Odnośnie oznakowania drogi również należy to do właściciela drogi, więc albo nowy Sołtys 

wystąpi z takim wnioskiem, albo jeszcze przed jego wyborem wystąpimy z urzędu z takim 

wnioskiem o prawidłowe nazewnictwo miejscowości zgodnie z tym jakie znajduje się w 

rozporządzeniu.  

W kwestii zapytania Radnej Komorowskiej w sprawie Pętli Żuławskiej, poinformował, że 

spółka powstała w ubiegłym roku. Gmina Stegna wzbraniała się jak tylko mogła od 

przystąpienia do niej. W ostatnim czasie została podjęta Uchwała Rady Gminy o 

przystąpieniu do niej. W ostatnim czasie wpłaciliśmy udział, wpisowe w wysokości 20.000 zł. 

Problem jest podstawowy, grunt nie jest własnością Gminy. Na chwilę obecną prowadzimy 

działania i rozmowy z Agencją oraz RZGW w kierunku unormowania tej sytuacji. Promesa 

na czas realizacji budowy w roku 2011 skończyła się. Od tamtej pory nikt nie zawarł umowy 

z właścicielami gruntu na użytkowanie. 

Pętla Żuławska według swojego rozkładu ma czynną toaletę od godz. 8 do 20. W naszym 

przypadku w związku z tym, że nie mogliśmy do niej przystąpić i wpłacić udziałów Spółka 

nie mogła wyłonić operatora, natychmiastowo podjęliśmy działania w celu otwarcia tej 

toalety, została zatrudniona osoba na umowę zlecenie, jest to mieszkanka miejscowości 

Rybina. Jeżeli jednostki są na miejscu ona tam przebywa, w pozostałym okresie pozostawiony 

jest telefon i po sygnale udostępnia toaletę. Mieliśmy jedno zdarzenie, że jakiś właściciel 

wszczął awanturę ponieważ nie mógł się wykąpać gdyż nie ma tam prysznica, i to jest jedyna 

informacja z zażaleniem, która do nas dotarła, ale nikt oficjalnie czy też pisemnie tego nie 

zgłosił. Wręcz przeciwnie otrzymał telefon od jednego Pana, który podziękował, że został tak 

miło przyjęty i wszystko zostało mu udostępnione.    

 

Radna Gabriela Danelska – stwierdziła, że toaleta na telefon nie jest dobrym rozwiązaniem, 

bo za chwilę będziemy borykać się z problemem zaśmieconego parku . 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – wyraźnie było powiedziane, że tak samo wyglądało 

rozwiązanie z toaletami w ubiegłym roku i ono się sprawdziło, to dlaczego w tym roku ma się 

nie sprawdzić. Było to głośno powiedziane i wręcz proszono Panią Wójt o podpisanie takiej 

umowy na obsługę tych toalet. 

 



Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – zasugerowała, aby może na bieżąco 

informować Panią Wójt bądź Zastępcę Wójta, że są jakieś skargi, jeżeli o nich nie wiedzą to 

nie mogą zainterweniować i zastanowić się jak rozwiązać powstałe problemy.  

 

Radna Dorota Chojna – w związku z tym, że Rada Gminy otrzymała do zapoznania 3 pisma 

skierowane do Radnych wsi Stegna, Pani Wójt oraz do Rady Gminy w sprawie skrócenia 

ciszy nocnej, nie ukrywa, że jako Radna wsi Stegna jest bardzo zainteresowana tematem, bo 

jak rozmawia z mieszkańcami to zauważają dwojaki problem, po pierwsze turyści pytają się 

gdzie można się pobawić, to musimy odpowiadać niema gdzie, a jeżeli były takie pomysły to 

były w zarodku stłumione ponieważ działalność ta musiała kończyć się o 22. Myśli, że 

skrócenie ciszy nocnej jest bardzo dobrym pomysłem i naglącą kwestią, dlatego prosi aby 

powiedzieć jakie są szanse by pozytywnie odpowiedzieć na te wnioski.   

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – uzupełniając wypowiedź Radnej Doroty 

Chojna odczytała treść pisma, o którym mowa : 

„ Zwracamy się z prośbą o możliwość przedłużenia ciszy nocnej w miejscowości Stegna z 

godz. 22 do godz. 2 w okresie wakacyjnym tj. lipiec-sierpień. 

Jednocześnie zobowiązujemy się do utrzymania porządku na dzierżawionym, własnościowym 

terenie.  

Wieczorki taneczne do godziny 2 będą odbywały się tylko w piątki i soboty natomiast od 

niedzieli do czwartku do godz. 24. 

Z góry dziękujemy za pozytywne rozpatrzenie naszej prośby.” 

Dodała, że pismo to wpłynęło do Rady Gminy 6 lipca. 

  

Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska – wyjaśniła, że w tej sprawie niezbędna jest opinia 

prawna dlatego nie zajmie stanowiska. 

Z jednej strony są wnioski, że mieszkańcy i turyści chcą się pobawić z drugiej strony są 

wnioski i skargi, że nie mogą spać bo jest po prostu za głośno.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – ewentualna uchwała w tej sprawie 

stanowiłaby prawo miejscowe, a więc nie udałoby się jej wprowadzić jeszcze w tym sezonie 

letnim, ponieważ podlegałaby ona ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Pomorskiego, i technicznie nie byłoby to możliwe. Na pewno Rada zajmie się tym 

problemem natomiast nie rozstrzygniemy tego w dniu dzisiejszym.  

 

Radna Dorota Chojna –  miejscowość Stegna jest miejscowością turystyczną, która tak 

naprawdę tętni tylko przez dwa miesiące. 

 

Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska – podkreśliła, że jeżeli będzie gotowa już opinia 

prawna zostanie przekazana do Radnych. 

 

Radna Gabriela Danelska – na ten temat rozmawialiśmy również na Komisji ds. budżetu i 

wpłynął już wniosek do Pani Wójt i wpłynie wniosek do Pani Przewodniczącej, aby 

zorganizować wspólne posiedzenie komisji właśnie we wrześniu, podsumowujące, abyśmy 

już mogli wypracowywać niezbędne dokumenty, uchwały na przyszły rok. Między innymi 

kwestię opłaty targowej z tych dużych obiektów, a także ciszy nocnej. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – czwórka Radnych z miejscowości Stegna rozmawiała już na 

ten temat i prosiliby Radę Gminy, aby przychyliła się do tego wniosku skrócenia ciszy nocnej, 

ze względu na to, że tak naprawdę to chodzi o 16 wieczorów sezonu letniego. Nie chodzi  o 

to, aby podmioty te łupały i nie dawały spać ludziom. Ma nadzieję, że mieszkańcy zrozumieją 

naszą decyzję, na razie czwórki Radnych  . 



Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Rada Gminy na pewno wróci do tego 

tematu. 

 

Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska – poinformowała Radę iż w dniu dzisiejszym 

wpłynęło pismo informujące, iż otrzymaliśmy kwotę 75.260 zł z Urzędu Marszałkowskiego 

na realizację budowy drogi dojazdowej do gruntów. Droga ta znajduje się w Przemysławiu z 

gruntów wyłączonych z produkcji rolnej. Bardzo się cieszy, że udało się zdobyć to 

dofinansowanie. 

 

Na zakończenie Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska życzyła wszystkim miłych wakacji i 

udanego urlopu i miłego wypoczynku. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła X Sesję Rady Gminy. 

 

 

Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 

 

 

 

 


